



## MULTIPURPOSE ADHESIVES МНОГОЦЕЛЕВЫЕ КЛЕИ



[www.barelit.com](http://www.barelit.com)  
[www.facebook.com/barelit.ltd](http://www.facebook.com/barelit.ltd)  
[www.instagram.com/barelit\\_int](http://www.instagram.com/barelit_int)

# ABOUT US

**Barelit**, established in 2007, is a trading and manufacturing company specializing in the development and production of **high-quality equipment and materials for lamination**. Our solutions are widely used in the production of window and door profiles, windowsills, panels, and other products made from PVC, aluminum and MDF.

**Barelit's product portfolio can be classified under the following categories:**

- Lamination machines for PVC, MDF, and Aluminum profiles;
- Decorative films for profile and panel wrapping;
- Protective tapes;
- Adhesives for lamination, packaging and hygiene industries;
- Pressure rollers and spare parts for equipment;
- Metal racks;
- Decorative acoustic panels;
- Scratch-resistant premium-class windowsills.

In addition to manufacturing, Barelit provides **technical support** and offers **favorable conditions for long-term partnerships**.

In all areas of our business, we are guided by the principles of **honesty, responsibility, and respect** toward our clients and partners. We are committed to building long-term cooperation by offering high-quality products, a personalized approach and comprehensive technical support at every stage of collaboration.

**Our mission** is to build stable and trustworthy relationships with our clients, based on innovation, professionalism, and outstanding service.

 **15+**  
YEARS OF  
EXPERIENCE

 **20+**  
TYPES OF  
SERVICES

 **1.000+**  
VARIOUS  
GOODS

# О НАС

Компания **Barelit**, основанная в 2007 году, является торгово-производственным предприятием, специализирующимся на разработке и производстве **высококачественного оборудования и материалов для ламинации**. Наши решения находят широкое применение в производстве оконных и дверных профилей, подоконников, панелей и других изделий из ПВХ, алюминия и МДФ.

**Основной ассортимент продукции Barelit включает:**

- Ламинационные станки для изделий из ПВХ, МДФ и алюминия;
- Декоративные пленки для оклеивания профилей и панелей;
- Защитные пленки;
- Клеи для ламинации;
- Прижимные ролики и запасные части для оборудования;
- Консольные стеллажи;
- Декоративные акустические панели;
- Подоконники премиум-класса с износостойким декоративным покрытием.

Помимо производства компания Barelit предоставляет техническую поддержку, а также выгодные условия для долгосрочного сотрудничества.

Во всех сферах нашей деятельности мы руководствуемся принципами **честности, ответственности и уважения** к клиентам и партнёрам. Мы стремимся к долгосрочному сотрудничеству, предлагая высококачественную продукцию, индивидуальный подход и **техническую поддержку на всех этапах взаимодействия**.

**Наша миссия** - создание стабильных и доверительных отношений с клиентами, основанных на инновациях, профессионализме и безупречном сервисе.



**FL80** - the pressure-sensitive hot melt adhesive is used for pressure-sensitive tapes and stock labels.

Colour	: Yellowish
Softening point	: 132 °C
Working temperature	: 145 - 180 °C
Heat resistance	: 70 °C
Packing type	: Bag / 20 kg



**FL80** - термоплавкий клей, чувствительный к давлению, используемый для производства самоклеящихся лент и этикеток.

Цвет	: Желтоватый
Температура размягчения	: 132 °C
Рабочая температура	: 145 - 180 °C
Температуростойкость	: 70 °C
Вид упаковки	: Мешок / 20 кг





**PS188** - the adhesive suitable for profile wrapping thermoplastic foils to solid wood, chipboard or MDF.



Colour	: Yellowish
Softening point	: $95 \pm 5$ °C
Working temperature	: 160 - 170 °C
Heat resistance	: 55 °C
Packing type	: Box / 18 kg

**PS188** - клей, используемый для окутывания профилей из массива дерева, ДСП и МДФ термопластичной пленкой.

Цвет	: Желтоватый
Температура размягчения	: $95 \pm 5$ °C
Рабочая температура	: 160 - 170 °C
Температуростойкость	: 55 °C
Вид упаковки	: Мешок / 18 кг





**PA5800DF** - the adhesive is used in packaging applications, such as deep-freeze and assembly of difficult substrates.

Colour	: White
Softening point	: $100 \pm 5$ °C
Working temperature	: 150 - 180 °C
Heat resistance	: 65 °C
Packing type	: Bag / 20 kg



**PA5800DF** - клей для упаковки замороженных продуктов и сборки сложных подложек.

Цвет	: Белый
Температура размягчения	: $100 \pm 5$ °C
Рабочая температура	: 150 - 180 °C
Температуростойкость	: 65 °C
Вид упаковки	: Мешок / 20 кг





**CP2038N** - latest-generation multi-purpose hot melt adhesive for carton and cardboard boxes sealing and other packaging applications.



Colour	: White
Softening point	: 109 °C
Working temperature	: 150 - 180 °C
Heat resistance	: 70 °C
Packing type	: Bag / 20 kg

**CP2038N** - многоцелевой клей-расплав последнего поколения для герметизации картонных коробок и упаковочных материалов.

Цвет	: Белый
Температура размягчения	: 109 °C
Рабочая температура	: 150 - 180 °C
Температуростойкость	: 70 °C
Вид упаковки	: Мешок / 20 кг



## CONTACTS / КОНТАКТЫ

-  Brandium Rezidans, R1 Blok, D:127  
Küçükbakkalköy Mahallesi, Dudullu Caddesi  
No:23-25A, 34750 Ataşehir İstanbul - Türkiye
-  +90 216 415 94 68
-  +90 536 574 76 78
-  info@barelit.com
-  www.barelit.com